
Protokół  posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i
Rynku Pracy

Nr 14/2005  w dniu 19 października 2005 r.

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.00  zakończono o godz. _____

L.p Imię i nazwisko Podpis

1. Lech Pluciński
- Przewodniczący Komisji

obecny

 2.
 

Teresa Walewska
- Wiceprzewodnicząca   Komisji

obecna

 3.
 

Jerzy Piasecki
          - Sekretarz Komisji

obecny

4. Tadeusz Synoracki obecny

5. Mirosława Nowak obecna

6. Andrzej Bielecki obecny

7. Irena Wojewódzka-Kucz obecna

8. Tomasz Kranc obecny

9. Ryszard Cieśliński obecny

10. Marceli Marzyński nieobecny

11. Jerzy Springer obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1. Marcieli Marzyński

2. ______________________________

3. ______________________________

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
4. Michał Piechocki – Wicestarosta Wągrowiecki

5. Andrzej Bąk – Wójt Gminy Wapno

6. Lucyna Ostapiuk – kierownik WTZ w Wapnie

7. Gabriela Markiewicz – Dyrektor DPS w Srebrnej Górze
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

Tematyka posiedzenia:
1. Zapoznanie z działalnością WTZ w Wapnie.
2. Informacja na temat DPS w Srebrnej Górze w 2005 roku.
3. Opinowanie materiałów na sesję.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.

Pani Kierownik Warsztatów Terapii Zajęciowej w Wapnie zaprezentowała radnym
komisji nowo pobudowany obiekt WTZ w Wapnie. Radni zapoznali się z całym
obiektem, zwiedzając wszystkie pomieszczenia WTZ.

Pani Irena Wojewódzka-Kucz w imieniu Stowarzyszenia „Rehabilitacja” powita ła
radnych w nowym obiekcie na terenie Gminy Wapno, w którym Stowarzyszenie
prowadzi działalność na rzecz niepełnosprawnych z trenu trzech gmin: Wapno,
Damasławek i Gołańcz.

Pani Kierownik WTZ Lucyna Ostapiuk przedstawi ła krótką charakterystykę
działalności WTZ na terenie Wapna. WTZ w Wapnie obejmuje rehabilitacją 25
osób, które ukończyły 16 rok życia i posiadają orzeczenie lekarskie wskazujące
potrzebę rehabilitacji. Zatrudnionych jest 12 pracowników.

Pani radna I. Wojewódzka-Kucz serdecznie dziękuje p Andrzejowi Bąkowi
Wójtowi Gminy Wapno oraz radnym Komisji Zdrowia Polityki Spo łecznej i Rynku
Pracy za pomoc w budowie tego obiektu. Wójty Gminy Wapno A. Bąk podarował
radnym pamiątkę w postaci zdjęć obiektu przed rewitalizacją oraz po wykonaniu
niezbędnych remontów (zał. do protokołu). Zwrócił radnym uwagę, że opłacało się
czynić wszelkie zabiegi aby powstało WTZ. Zadowoleni są rodzice i ich dzieci.
Gmina Wapno jako jedyna z Województwa Wielkopolskiego z łożyła wniosek w
ramach rewitalizacji ZPORR i uzyskała na ten cel w sumie 85% środków,
pozostałe 15% pozyskano ze środków własnych Gminy Wapno i Starostwa
Powiatowego. Inwestycja się opłacała, daliśmy szansę osobom niepełnosprawnym
oraz bezrobotnym – podsumowa ł Wójt Gminy Wapno, akcentując, że decyzja
wszystkich, od których zależał los WTZ w Wapnie była ze wszech miar trafna!

Przewodniczący Komisji Lech Pluciński przypomniał zebranym, że to właśnie z
terenu Gminy Wapno i Gołańcz jest najwięcej osób niepełnosprawnych i budowa
na terenie Gminy Wapno WTZ-u był bardzo dobrym pomysłem.

Pani Gabriela Markiewicz Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze
przypomniała radnym stan DPS na koniec października 2005 r. Obecnie
zamieszkuje DPS 53 pensjonariuszy na przygotowanych 60 miejsc. Przyjęto tylko
4 osoby a w tym samym czasie zmarło 9 osób. 43 osoby zamieszkują DPS na
starych zasadach odpłatności tzn. finansowanych z budżetu Wojewody
Wielkopolskiego oraz 10 osób na nowych zasadach , gdzie mieszkańcy
współfinansują swój pobyt w wysokości 75% z ich świadczeń rentowo-
emerytalnych oraz finansowanych przez gminy. Pani dyrektor zwróci ła uwagę
radnym, że wystąpią kłopoty finansowe DPS ze względu na wzrost kosztów opału.
Obecnie zatrudnionych jest 33 osoby (w tym 24 osoby w charakterze
terapeutyczno-opiekuńczym).
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Radny Jerzy Springer zwrócił się z pytaniem do p. dyrektor DPS: Co jest
powodem tak małej ilości skierowań do DPS. Pani dyrektor przypomniała, że na
nowych zasadach przyjęto w 2004 r. 6 osób a w 2005 r. 4 osoby. Wójt Gminy
Wapno A. Bąk zwrócił uwagę radnym, że tylko sensowna wspólna polityka
Starostwa oraz pozostałych gmin Powiatu Wągrowieckiego jest gwarantem
sukcesu oraz sensownego wydawania pieniędzy. Logika wskazuje, że trzeba
wspólnie pracować dla dobra społeczności Powiatu Wągrowieckiego.

Przewodniczący Komisji L. Pluciński zwrócił uwagę, że zabrnęliśmy w ślepą
uliczkę, nie podejmując decyzji co dalej z DPS. Czy budować czy remontować.
Radny T. Synoracki w imieniu zespołu opiniującego przypomniał, że zespół ten
wystawił organizacji pozarządowej przystępującej do Przetargu na prowadzenie
DPS-u ocenę negatywną - dlatego powinniśmy zastanowić się czy należy
budować nowy obiekt DPS, ale należy też odpowiedzieć na pytanie z czego
zrezygnujemy w ramach Wieloletniego Planu Inwestycyjnego.

Przewodniczący Rady A. Bielecki zwrócił uwagę, że musimy rozstrzygnąć
problem DPS-u.

Radny Jerzy Springer zwrócił uwagę, że od trzech lat rozmawiamy o DPS w
Srebrnej Górze, nie rozwiązując przez ten czas żadnego problemu, a więc sprawy
własności DPS-u oraz standaryzacji.

Radny Jerzy Piasecki stwierdził, że bez poważnej dyskusji radnych Komisji
Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy oraz całego Zarządu Powiatu
Wągrowieckiego nie osiągniemy porozumienia w tej sprawie.

Pani radna Wojewódzka-Kucz kolejny raz proponuje budowę nowego DPS na
terenie Gminy Wapno na około 40 osób, zwrócenie się do Wójta Gminy Wapno o
udostępnienie nieodpłatnie gruntu oraz w tym samym czasie jako alternatywne
działanie, zwrócenie się do Wojewody Wielkopolskiego o przedłużenie czasu
wykonania standaryzacji DPS-u.

Wójt Gminy Wapno A. Bąk z wielkim naciskiem podkreśla, że przekaże
nieodpłatnie grunt uzbrojony pod budowę DPS w 3 wariantach położenia tego
gruntu na terenie gminy.

Radny T. Kranc przypomniał radnym, ze posiadamy nadal obiekt w Srebrnej
Górze, który jest obiektem zabytkowym i dziedzictwem kultury na tym terenie i
należy wyjaśnić status prawny tego obiektu.

Przewodniczący Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i Rynku Pracy Lech
Pluciński proponuje radnym kolejne posiedzenie w dniu 9 listopada br., które to
posiedzenie w całości poświęcone zostanie problemowi Domu Pomocy
Społecznej w Srebrnej Górze. Zwróci ł się z prośbą do członków zarządu obecnych
na posiedzeniu komisji, aby na kolejne posiedzenie przygotowali koncepcje –
propozycje rozwiązania „problemu” DPS.

Kolejny punktem porządku posiedzenia było opiniowanie materiałów na sesję.
Radni nie zgłaszali uwag.
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.

1.1  Zapytania
_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.2   Opinie

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

      5.3  Stanowiska

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.4   Wnioski

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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Do protokołu dołączono pamiątkę Wójta Gminy Wapno a dotyczącej rewitalizacji
obiektów  w Wapnie - Warsztaty Terapii Zajęciowej miejscem integracji i aktywizacji osób
niepełnosprawnych. Wapno, październik 2005 r.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

  ___________________________                        _______________________
Protokołował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji
Jerzy Piasecki Lech Pluciński
Protokół podpisał Przewodniczący Komisji Lech Pluciński

 



 


